

Title (en)

Electroacoustic transducer with support.

Title (de)

Elektroakustischer Wandler mit Halter.

Title (fr)

Transducteur électroacoustique avec support.

Publication

EP 0092045 A2 19831026 (DE)

Application

EP 83102224 A 19830307

Priority

CH 238282 A 19820420

Abstract (en)

The support (1, 2, 3) has a tongue (1) which is placed into a guide (10) of the transducer housing (9) and is detachably held in the guide (10) by means of a locking device (5, 11). The tongue (1) forms one leg of a U-shape (1, 2, 3), the other leg (2) of which must be attached to a base. The attachment can be permanent or of such a manner that the support can be repeatedly easily detached from the base and reattached to the latter.
<IMAGE>

Abstract (de)

Der Halter (1, 2, 3) hat eine Zunge (1), die in einer Führung (10) des Wandlergehäuses (9) steckt und durch eine Rastvorrichtung (5, 11) lösbar in der Führung (10) gehalten ist. Die Zunge (1) bildet einen Schenkel einer U-Form (1, 2, 3), deren anderer Schenkel (2) auf einer Unterlage zu befestigen ist. Die Befestigung kann eine dauernde oder derart sein, daß der Halter wiederholt leicht von der Unterlage lösbar und an dieser wieder anbringbar ist.

IPC 1-7

H04R 1/00

IPC 8 full level

H04R 1/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

H04R 1/083 (2013.01)

Cited by

US10867504B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0092045 A2 19831026; EP 0092045 A3 19851002; DE 8225104 U1 19830203

DOCDB simple family (application)

EP 83102224 A 19830307; DE 8225104 U 19820906